

# CELEBRATION DELIGHTS 禮悅

Mix and match from a selection of delicious homemade cakes and delicate floral arrangements to create the perfect celebration.

從各款精選蛋糕美點挑選最愛口味，配以城中著名花店「花悅」提供的優雅花束禮盒，為摯愛親朋打造難忘的美好回憶。

## Sweet Treats 蛋糕美點



Mango Cream Cake  
芒果忌廉蛋糕

Layered with mango sponge, cream and fresh mango cubes, this cake is covered with glorious golden coating

鬆軟忌廉海綿蛋糕，內層滿載新鮮芒果肉，加上金色淋面，既矜貴又吸睛



Strawberry Cream Cake  
草莓忌廉蛋糕

Sponge cake enveloped in light, airy Chantilly cream with fresh strawberries

空氣感十足的忌廉海綿蛋糕夾著層層草莓果肉，果味芬芳



Chestnut Cream Cake  
栗子忌廉蛋糕

Light sponge cake layered with chestnut cream, and topped with chestnut Bavaresis

輕盈的海綿蛋糕夾著綿滑栗子忌廉，面層鋪滿豐厚栗子蓉，口感豐富

## Floral Arrangement 鮮花



Bouquet with seasonal flowers  
鮮花花束

HK\$600



Elegant flower box  
優雅鮮花禮盒

HK\$900

Photos are for reference only.  
Flowers are sourced with reference to seasonality.  
圖片只作參考，花枝皆依時令選購。

## Order Form 訂購表格

Floral Arrangement 鮮花 (please tick one 請選以下1款)

- Bouquet with seasonal flower 鮮花花束 HK\$600  
 Elegant flower box 優雅鮮花禮盒 HK\$900

Sweet Treats 蛋糕美點 (please tick one 請選以下1款)

- Mango Cream Cake 芒果忌廉蛋糕  
 Strawberry Cream Cake 草莓忌廉蛋糕  
 Chestnut Cream Cake 栗子忌廉蛋糕

The above flower arrangement prices include a 12 cm diameter (around 1.3 pounds) cake of your choice. Additional price for an upgrade to 15 cm diameter (around 2.2 pounds) is HK\$250.

以上花卉價格包括12厘米直徑(約1.3磅)自選蛋糕。  
港幣\$250以額外升級至15厘米直徑(約2.2磅)。

- Selected Red Wine 精選紅酒1支 HK\$100  
 Selected White Wine 精選白酒1支 HK\$100  
 Selected Rose Wine 精選玫瑰餐酒1支 HK\$250  
 Selected Champagne 精選香檳1支 HK\$400

Purchases can be made at Patisserie at Lobby Level of Hyatt Regency Hong Kong, Sha Tin. Alternatively, complete your details below and email to [patisserie.shahr@hyatt.com](mailto:patisserie.shahr@hyatt.com) or call 3723 7988.

閣下可親臨香港沙田凱悅酒店大堂層的餅店選購，或可填寫以下資料，電郵至 [patisserie.shahr@hyatt.com](mailto:patisserie.shahr@hyatt.com) 或致電 3723 7988。

Name 姓名: \_\_\_\_\_ Phone 電話: \_\_\_\_\_

Email 電郵: \_\_\_\_\_

Collection date and time 領取日期及時間: \_\_\_\_\_

### Terms and Conditions

- Offer is valid until 30 December 2022 (except 1 January, 31 January to 3 February, 12 to 14 February, 7 to 8 May, 24 to 27 December).
- Please allow a minimum of 72 hours to process, and we will contact you once we receive your order. All orders are subject to confirmation by the hotel.
- Cancellations will not be accepted within 48 hours' notice.
- Requests for cakes larger than 12 cm diameter (around 1.3 pounds) is subject to an additional charge.
- "Blooms and Blossoms" reserves the right to change the type of flowers depending on seasonality. Confirmation will be made two days in advance.
- Offer cannot be enjoyed in conjunction with other discounts or other promotional offers.
- Delivery service is not available.

### 條款及細則

- 優惠適用期至2022年12月30日(1月1日、1月31日至2月3日、2月12至14日、5月7至8日、12月24至27日除外)。
- 請於最少72小時前訂購。當收到訂購表後，我們會致電閣下以確定訂購詳情。所有訂單以酒店之確認為準。
- 如要取消訂單請於48小時前通知酒店，否則恕不辦理。
- 如欲訂購12厘米直徑(約1.3磅)以上之蛋糕，需付額外附加費。
- 「花悅」可隨時根據季節而更改花卉品種，並會於最少2天前確定。
- 優惠不可與其他折扣或推廣優惠一併使用。
- 不設送貨服務。

- By submitting this form and any supporting documents, I confirm that I have read and agreed to the use of the personal information I am giving you in accordance with your Global Privacy Policy for Guests, which is available at [privacy.hyatt.com](http://privacy.hyatt.com).

透過遞交此表格及有關資料，本人確認已閱讀全球個人資料保護政策(詳情請參閱 [privacy.hyatt.com](http://privacy.hyatt.com)) 並同意酒店根據有關政策使用本人在此提供的個人資料。

# CELEBRATION DELIGHTS 禮悅



 **HYATT REGENCY™**

凱悅酒店

香港新界沙田澤祥街 18 號

18 Chak Cheung Street, Sha Tin, New Territories, Hong Kong

電話 TELEPHONE +852 3723 1234 傳真 FACSIMILE +852 3723 1235

[hyattregency.com](http://hyattregency.com)